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1.	  FESTES	  
	  
Enguany,	  com	  venim	  fent	  des	  de	  fa	  alguns	  anys,	  ha	  segut	  l'AMPA	  l'encarregat	  
d'organitzar	  les	  festes	  tant	  de	  benvinguda	  i	  tancament	  del	  curs	  escolar,	  com	  la	  de	  
carnestoltes.	  	  
La	  novetat	  d'enguany	  ha	  segut	  el	  canvi	  d'actitud	  del	  Claustre	  de	  professors	  que	  es	  van	  
comprometre	  a	  ajudar	  en	  l'organització	  de	  la	  festa	  de	  carnestoltes	  i	  en	  alguns	  casos	  a	  
participar,	  sent	  una	  grata	  sorpresa	  la	  il·∙lusió	  i	  actitud	  d'alguns	  mestres	  i	  un	  gran	  estímul	  
per	  als	  xiquets	  .	  	  
A	  pesar	  que	  la	  PGA	  inicialment	  no	  incloïa	  cap	  activitat	  de	  les	  realitzades	  altres	  anys	  
com	  a	  dia	  de	  la	  pau,	  eixides	  a	  granja	  escola,	  etc,	  alguns	  mestres	  de	  forma	  individual	  sí	  
que	  van	  proposar	  activitats	  que	  van	  desenrotllar	  amb	  els	  seus	  alumnes,	  el	  problema	  és	  
que	  la	  majoria	  d'elles	  no	  estaven	  previstes	  en	  horari	  lectiu,	  quedant	  a	  decisió	  dels	  
pares	  portar-‐los	  o	  no,	  en	  funció	  de	  la	  seua	  disponibilitat.	  
Hem	  vist	  com	  durant	  el	  curs	  els	  mestres	  han	  anat	  proposant	  i	  realitzant	  activitats	  que	  
inicialment	  no	  estaven	  incloses	  en	  la	  PGA.	  
	  
Festa	  de	  benvinguda	  i	  tancament	  del	  curs:	  
	  
Sempre	  fem	  coincidir	  estes	  festes	  amb	  la	  celebració	  de	  la	  primera	  i	  última	  assemblea	  
del	  curs	  escolar.	  Enguany	  a	  més,	  la	  festa	  de	  tancament	  coincideix	  amb	  les	  reunions	  
d'aula	  de	  final	  de	  curs	  que	  alguns	  mestres	  han	  convocat	  per	  a	  eixe	  dia.	  	  
Com	  altres	  anys,	  es	  realitzen	  activitats	  per	  als	  xiquets	  mentre	  els	  pares	  assisteixen	  a	  
l'assemblea.	  Al	  terme	  de	  l'assemblea	  farem	  berenar,	  la	  picaeta	  i	  la	  beguda	  correrà,	  
com	  sempre,	  a	  càrrec	  de	  l'AMPA.	  
	  
Festa	  de	  Carnestoltes:	  
	  
Enguany	  es	  va	  proposar	  la	  temàtica	  de	  "el	  Circ".	  	  
Es	  va	  fabricar	  una	  pista	  central	  en	  el	  pati	  amb	  la	  col·∙laboració	  de	  pares	  i	  mestres.	  La	  
participació	  	  d'alguns	  pares	  com	  el	  presentador,	  so	  i	  organització	  va	  ajudar	  a	  fer	  que	  
tot	  es	  desenvolupara	  sense	  problemes	  .	  	  
	  
Cada	  classe,	  amb	  ajuda	  dels	  seus	  tutors	  en	  alguns	  casos	  i	  professors	  de	  suport	  en	  
altres,	  va	  desfilar	  en	  la	  pista	  fent	  alguna	  coreografia	  i	  disfressats	  d'esta	  temàtica.	  
Destaquem	  la	  intervenció	  d'alguns	  mestres	  que	  va	  ser	  molt	  estimulant	  i	  divertida.	  
Després	  amb	  la	  participació	  de	  zancuts	  i	  música	  de	  dolçaina	  i	  tabalet	  ,	  es	  va	  fer	  una	  
desfilada	  pel	  barri	  que	  va	  incloure	  als	  xicotets	  de	  l'Escoleta	  del	  Carme,	  acabant	  en	  la	  
plaça	  del	  Carme	  amb	  berenar	  per	  a	  tots	  els	  xiquets.	  
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2.	  CONSELL	  ESCOLAR	  13-‐14	  
	  
Este	  curs	  ha	  hagut	  eleccions	  al	  Consell	  Escolar.	  Per	  part	  del	  sector	  pares/mares	  es	  
renovaven	  4	  membres	  i	  havia	  de	  cobrir	  2	  vacants.	  L’AMPA	  va	  presentar	  una	  
candidatura	  i	  van	  eixir	  elegits	  en	  tots	  els	  llocs	  i	  vacants	  a	  cobrir.	  
Després	  de	  les	  eleccions,	  han	  hagut,	  pel	  moment,	  Consells	  escolars	  els	  dies:	  
	  
21	  de	  novembre	  2013	  
7	  de	  gener	  2014	  
30	  de	  gener	  2014	  
27	  de	  febrer	  2014	  
27	  de	  març	  2014	  
29	  d’abril	  2014	  
	  
Els	  resums	  de	  tots	  els	  Consells	  s’ha	  enviat	  per	  mail	  i	  estan	  pujats	  en	  la	  web	  de	  l’AMPA	  
al	  següent	  link:	  	  
	  
http://ampasantateresa.es/ampa/documents-‐de-‐lampa/	  
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3.	  WEB	  DE	  L’AMPA	  
	  
A	   banda	   del	   funcionament	   normal	   de	   la	   web	   respecte	   a	   la	   difusió	   i	  
emmagatzematge	  de	  documents	   i	   informació	  generades	  per	   l’Ampa	  i	  per	   l’equip,	  
aquest	  curs	  s’han	  fet	  dos	  coses	  importants:	  
	  
1.	  Creació	  i	  manteniment	  de	  l’Scoop.it.	  	  
Este	  és	  un	  portal	  on	  arrepleguem	  notícies,	  informacions,	  curiositats…,	  amb	  el	  tema	  
comú	  de	  l’educació	  i	  l’ensenyament,	  tant	  en	  l’àmbit	  global	  com	  autonòmic	  i	  local.	  
Este	  recull	  es	  difon	  una	  vegada	  per	  mes	  mitjançant	  un	  mailing	  des	  de	  el	  correu	  de	  
l’AMPA.	  
	  
2.	  Creació	  i	  disseny	  d’un	  nou	  portal	  per	  a	  la	  nostra	  web.	  	  
S’ha	  actualitzat	  l’aspecte	  visual	  de	  la	  web,	  així	  com	  la	  facilitat	  i	  ordre	  dels	  menús	  i	  
seccions.	   S’ha	   creat	   un	   blog	   dins	   el	   portal,	   per	   tal	   que	   l’actualitat	   tinga	   un	   canal	  
d’on	  és	  puga	  seguir,	  tant	  per	  mail	  com	  per	  rss.	  	  
Tot	  açò	  també	  ha	  portat	  molta	  faena	  amb	  la	  migració	  de	  documents	  i	  informació	  del	  
vell	  portal.	  
	  
També	   hi	   ha	   un	   treball	   en	   la	   resposta	   de	  moltes	   preguntes	   que	   fan	   els	   pares	   en	   el	  
formulari	  de	  la	  web	  sobre	  temes	  de	  l’escola	  i	  les	  extraescolars.	  
	  
	  
Aquest	  equip	  vol	  fer-‐vos	  una	  proposta:	  
1.	  Utilització	  del	  blog	  de	  la	  web	  per	  a	  donar	  la	  informació	  de	  l’AMPA	  als	  pares	  i	  mares.	  
D’esta	   manera	   els	   arribaria	   el	   correu	   amb	   l’enllaç	   al	   blog	   i	   esta	   sempre	   estaria	  
disponible.	  A	  més,	  l’avantatge	  d’esta	  manera	  de	  treballar	  seria	  obrir	  la	  porta	  a	  opinions	  
i	   debats	   des	   dels	   comentaris	   del	   blog,	   ja	   que	   ara	   els	   dubtes	   i	   les	   qüestions	   que	  
sorgeixen	   es	   resolen	   de	   manera	   personalitzada	   i	   així	   seria	   més	   participatiu	   i	   més	  
enriquidor.	  
D’altra	   banda,	   pensem	   que	   la	   participació	   dels	   pares	   i	   mares	   en	   qualsevol	   debat	   de	  
l’escola	  en	   la	  xarxa	  és	  necessària	   i	  hem	  de	  facilitar-‐los	   les	   ferramentes	  adequades	  per	  a	  
aconseguir-‐ho.	  
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4.	  CAPPEPV	  2013/2014	  

	  
Durant	  el	  curs	  2013/2014	  un	  representant	  de	  l’AMPA	  ha	  anat	  a	  les	  reunions	  
convocades	  per	  la	  CAPPEPV	  per	  tal	  d’assabentar-‐se	  i	  informar	  dels	  següents	  temes:	  
	  

1. Informació	  CAPPEPV	  
Ha	  hagut	  alguns	  canvis	  en	  la	  nova	  junta	  directiva.	  
Tant	  escola	  com	  AMPA	  estem	  al	  dia	  en	  el	  pagament	  de	  quotes	  (36	  euros/any).	  	  
	  

2. Situació	  	  de	  l’ensenyament	  en	  valencià	  	  	  
El	   Pla	   d’Arranjament	   Escolar	   de	   la	   Conselleria	   d’Educació	   ha	   afectat	   a	  moltes	  
unitats	  en	  valencià,	  algunes	  de	  les	  quals	  han	  estat	  suprimides.	  Malgrat	  això,	  des	  
de	   Cappepv	   i	   Escola	   Valenciana	   s’han	   fet	   convocatòries,	   informes,	   	   escrits	   i	  
protestes	  per	  intentar	  evitar-‐ho.	  
	  

3. Campanyes	  Escola	  Valenciana	  
o “1	  euro	  llavor	  de	  pau”,	  per	  a	  Amnistia	  Internacional	  (xiquets	  soldat)	  
o Cinema	  en	  valencià	  
o Èxit	  del	  Verkami	  sol·∙licitant	  recolzament	  econòmic	  
	  

4. Trobada	  ciutat	  de	  València	  2014	  
Celebrada	  el	  diumenge	  1	  de	   juny	  de	  2014,	  organitzada	  pel	  CEIP	  Cervantes,	  va	  
ser	   un	   èxit	   de	   participació.	   Fins	   dos	   dies	   abans	   l’Ajuntament	   no	   havia	   donat	  
permís	  per	  celebrar-‐la.	  
Pel	  que	   fa	  a	   la	  participació	  de	   l’escola	  en	   la	   cerca-‐vila	  del	  dia	  anterior	   i	   en	   la	  
cerca-‐vila	  prèvia	  a	   la	  Trobada,	  van	  ser	  una	  mica	  curtes	  d’assistència.	  Alumnes	  
de	   6º	   col·∙laboraren	   al	   taller.	   El	   taller	   va	   estar	   prou	   be.	   Es	   van	   fer	   clauers	   i	  
polseres	  verdes	  (color	  de	  l’educació)	  La	  despesa	  va	  ser	  d’uns	  100	  euros.	  
TROBADA	  2015:	  Col·∙legi	  Balmes,	  a	  Russafa.	  
	  

5. Premis	  Sambori	  de	  Literatura	  en	  Valencià	  
Han	   participat	   alumnes	   de	   l’escola,	   tant	   de	   Primària	   com	   d’Infantil	   i	   Miquel	  
Collado	   de	   3º	   de	   Primària	   va	   obtindre	   el	   guardó	   en	   la	   seua	   categoria	   per	   la	  
ciutat	  de	  València.	  
	  

6. Rifa	  i	  Samarretes	  
S’ha	  organitzat	  el	   repartiment	  de	  butlletes,	  samarretes,	  cartells	   i	  carpetes	  per	  
ajudar	   a	   les	   despeses	   de	   la	   Trobada.	   S’han	   venut	   457	   paperetes	   i	   74	  
samarretes.	  
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5.	  AGENDES	  ESCOLARS	  2013-‐2014	  	  
	  
Es	  demanen	  170	  agendes,	  144	  en	  previsió	  pels	  alumnes	  amb	  dades	  d’Isabel,	  14	  per	  als	  
professors	  i	  12	  de	  més	  per	  si	  hi	  ha	  més	  alumnes.	  
Finalment	  es	  donen	  18	  als	  mestres.	  
	  
DISTRIBUCIÓ	  I	  VENDA	  
	  
El	  preu	  per	  agenda	  és	  de	  3,676	  IVA	  inclòs	  i	  el	  total	  de	  la	  factura	  és	  de	  624,92.	  
Es	  venen	  a	  un	  preu	  de	  3,70	  euros	  
	  
	  
CURS	   NOMBRE	  

ALUMNES/	  
MESTRES	  

VENUDES	   REGALADES	   RECAPTAT	  

1er	  PRIM	  A	   16	   16	   0	   59,2	  
1ER	  PRIM	  B	   17	   17	   0	   62,9	  
2ON	  PRIM	   21	   21	   0	   77,7	  
3ER	  PRIM	   22	   21	   0	   77,7	  
4AT	  PRIM	   24	   24	   0	   88,8	  
5È	   21	   20	   0	   74	  
6È	   17	   16	   0	   59,2	  
MESTRES	   18	   18	   0	   66,60	  
EXTRES	   6	   6	   	   22,2	  
TOTAL	   160	   159	   0	   588,3	  
	  
COMPRADES	   170	  
VENUDES	   159	  
REGALADES	   0	  
SOBREN	   11	  
	  
FACTURA	   624,92	  
RECAPTAT	   588,3	  
PERDUES	   36,62	  
	  
	  
	  
En	  resum,	  s’han	  anat	  molts	  xiquets	  de	  l’escola	  (uns	  10)	  i	  no	  s’ha	  vist	  compensat	  amb	  
alumnes	  nous.	  O	  es	  fa	  una	  previsió	  més	  ajustada	  o	  el	  proper	  any	  no	  es	  pot	  ajustar	  tant	  
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el	  preu.	  Es	  recomana	  vendre-‐las	  20	  cèntims	  més	  cares	  per	  ajustar	  les	  regalades	  als	  
alumnes	  que	  estan	  en	  acollida	  i	  les	  que	  no	  es	  poden	  vendre.	  
De	  totes	  maneres	  intentarem	  donar-‐les	  eixida	  al	  llarg	  del	  curs	  (NOTA	  AFEXIDA	  A	  FI	  DE	  
CURS:	  finalment	  ha	  sigut	  així,	  ja	  que	  han	  entrat	  nous	  alumnes	  que	  han	  comprat	  les	  
agendes	  i	  altres	  d’acollida	  als	  que	  se’ls	  ha	  regalat.	  No	  més	  han	  sobrat	  2	  agendes).	  	  
No	  més	  un	  alumne	  a	  comprat	  l’agenda	  fora	  de	  l’escola,	  al	  menys	  el	  sistema	  
d’informació	  a	  funcionat	  prou	  be.	  
El	  repartiment	  s’ha	  fet	  en	  dos	  dies,	  el	  primer	  amb	  una	  miqueta	  de	  caos	  per	  l’errònia	  
ubicació	  de	  la	  taula	  (es	  va	  acumular	  la	  cua	  i	  va	  dificultar	  l’entrada	  dels	  xiquets).	  El	  
segon	  dia	  va	  estar	  col·∙locada	  en	  altra	  ubicació	  i	  no	  va	  haver	  problemes.	  
Quedaven	  unes	  quantes	  per	  repartir	  (unes	  4)	  i	  es	  va	  contactar	  via	  mail.	  La	  mateixa	  
setmana	  d’inici	  de	  curs	  es	  van	  repartir	  totes	  les	  agendes.	  
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6.	  RESUM	  ECONÒMIC	  (PROVISIONAL,	  TANCAMENT	  31/8/2014)	  
	  

1. INFORMACIÒ	  SOCIS	  
	  
Aquest	  curs	  2013/2014	  han	  pagat	  la	  quota	  del	  AMPA	  121	  famílies,	  dels	  208	  
xiquets	  que	  hi	  han	  matriculats	  a	  l’escola	  pertanyen	  al	  AMPA	  un	  total	  de	  158	  
aproximadament,	  hem	  de	  tindre	  en	  compte	  que	  des	  de	  l’any	  passat	  ja	  es	  beca	  a	  
les	  famílies	  per	  a	  ser	  socis	  de	  l’AMPA,	  simplement	  ens	  fem	  càrrec	  del	  segur	  
mèdic,	  en	  aquest	  cas,	  estaríem	  parlant	  de	  11	  xiquets	  més.	  
La	  quota	  s’ha	  mantingut	  en	  32	  euros,	  després	  de	  la	  reducció	  feta	  el	  curs	  
anterior.	  
	  
	  

2. INGRESSOS	  I	  DESPESES	  

	  
Ingressos	  per	  quotes	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  3881.60	  euros	  

	  
Fundació	  Esportiva	  Municipal	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  74.35	  euros	  

	  
	  

DESPESES	  JA	  PAGADES	  
Telèfon	   114.80	  euros	  

	  
Quota	  CAPPEPV	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  18.00	  euros	  

	  
Cajamar	  despeses	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  86.00	  euros	  

	  
Fotocopies	  i	  papereria	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  126.68	  euros	  

	  
Festa	  Benvinguda	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  74.70	  euros	  

	  
Catering	  Ruzafa	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  561.00	  euros	  

	  
Quota	  FAPA	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  150.00	  euros	  

	  
Nadal	  solidari	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  100.00	  euros	  

	  
Festa	  nadal	  	  xuxes	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  52.53	  euros	  

	  
Servidor	  Internet	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  45.59	  euros	  

	  
Donació	  llibres	  Biblioteca	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  300.00	  euros	  

	  
Carnestoltes	  	  	   255.65	  euros	  

	  
Taxes	  i	  correus	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  10.82	  euros	  
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Beques	  eixides	  complementaries	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  140.00	  euros	  

	  
Trobades	   114.59	  euros	  

	  
Beques	  Segur	  mèdic	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  92.40	  euros	  

	  
Dèficit	  agendes	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  30.92	  euros	  	  	  	  

	  
	  

	  
	  

DESPESES	  PENDENTS	  I	  ESTIMADES	  
	  
Catering	  Ruzafa,	  festa	  acomiadament	  i	  
últimes	  reunions	  classes	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

350.00	  euros	  
	  

Teléfon	  Juny,	  Juliol	  i	  Agost	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  32.70	  euros	  
	  

Servidor	  Internet	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  45.59	  euros	  
	  

Festa	  acomiadament	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  350.00	  euros	  
	  

Cajamar	  despeses	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  30.00	  euros	  
	  

Fotocopies	  	  	  	  	  	  	   15.00	  euros	  
	  

	  
	  

Total	  despeses	  realitzades	  i	  pendents	  	  	   	  	  2273.65	  +	  	  823.29=	  	  	  3096.94	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  
Per	  tant,	  a	  falta	  de	  confirmar	  les	  despeses	  estimades	  hi	  hauria	  un	  superávit	  d’	  
aproximadament	  	  859.01	  euros.	  

	  
Per	  últim,	  el	  fons	  corresponent	  al	  mercat	  solidari	  ha	  passat	  de	  450.10	  a	  600.10	  euros.	  

	  
A	  data	  15/06/2014	  al	  compte	  de	  l’AMPA	  hi	  han	  18495.55	  euros,	  600.10	  corresponen	  al	  
Mercat	  Solidari	  i	  9692.00	  euros	  als	  ingresos	  corrensponents	  al	  campament	  d’estiu,	  
pendents	  de	  fer	  les	  transferencias	  corresponents.	  	  
	  
Per	  tant,	  el	  fons	  corresponent	  a	  l’AMPA	  es	  de	  8203.25	  euros.	  
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7.EXTRAESCOLARS	  
	  
Aquest	  any	  hi	  ha	  hagut	  una	  gran	  oferta	  d'activitats	  extraescolars.	  Cal	  agrair	  a	  la	  
comissió	  anterior	  la	  tasca	  de	  recerca	  i	  organització	  de	  l'horari	  al	  juny.	  
Algunes	  de	  les	  activitats	  oferides	  no	  es	  han	  pogut	  ficar	  en	  marxa.	  Aquestes	  han	  sigut:	  
anglès	  de	  primària,	  xinès	  primària,	  musicoteràpia	  primària	  i	  experiments	  divertits.	  
	  
Com	  tots	  els	  anys	  les	  activitats	  extraescolars	  han	  anat	  molt	  bé	  tenint	  una	  gran	  acollida	  
en	  la	  Comunitat	  Escolar.	  Moltes	  d'aquestes	  activitats	  han	  hagut	  de	  desdoblar	  per	  
donar	  cabuda	  a	  la	  gran	  quantitat	  d'inscripcions	  rebudes	  (Dansa,	  pilota	  valenciana,	  
anglès).	  Hi	  ha	  hagut	  271	  matricules.	  
	  
S'ha	  treballat	  amb	  diferents	  entitats	  i	  empreses.	  
	  
Amb	  Auca	  hem	  tingut	  aquesta	  sèrie	  d’activitats:	  
Funky:	  amb	  dues	  classes	  de	  primària	  amb	  un	  total	  de	  28	  alumnes.	  
Capoeira:	  1	  clase	  de	  16	  alumnes.	  
Acompanyament	  piscina	  són	  tres	  torns	  de	  piscina	  per	  a	  alumnes	  de	  primària	  amb	  un	  
total	  de	  53.	  
Anglès	  infantil:	  Es	  va	  desdoblar	  en	  dos	  grups	  amb	  24	  alumnes	  en	  total.	  
Teatre	  infantil:	  van	  ser	  16.	  
Patinatge:	  amb	  14	  alumnes.	  
Escola	  matinera:	  	  amb	  9	  alumnes.	  
	  
Amb	  Thèrapi	  les	  següents	  activitats:	  
Musicoteràpia:	  grup	  d'infantil	  de	  5.	  
Dansa	  contemporània:	  quatre	  grups	  amb	  un	  total	  de	  42	  alumnes.	  
Guitarra:	  un	  grup	  de	  11	  xiquets.	  
Jardí	  musical:	  7	  alumnes.	  
	  
Escoles	  Esportives	  Municipals,	  aquest	  any	  es	  va	  ampliar	  l'oferta	  amb	  Pilota:	  
Curs	  de	  piscina:	  53	  alumnes.	  
Pilota	  valenciana:	  dos	  grups	  i	  6	  alumnes.	  
Bàsquet:	  un	  grup	  de	  20.	  
	  
Federació	  de	  Beisbol:	  un	  grup	  de	  16.	  
Associació	  Cultural	  Xuemei:	  	  és	  el	  primer	  any	  que	  imparteix	  classe	  de	  xinès	  a	  infantil	  
amb	  4	  alumnes,	  la	  de	  primària	  no	  va	  sortir.	  
	  
Tots	  han	  fet	  un	  gran	  treball	  durant	  el	  curs	  escolar.	  
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8.	  MENJADOR	  	  
	  
L'entrada	  en	  el	  nou	  Consell	  Escolar	  i	  la	  distribució	  de	  membres	  en	  comissions	  es	  va	  
realitzar	  en	  el	  mes	  de	  gener.	  Atès	  que	  la	  confecció	  de	  la	  memòria	  final	  de	  la	  comissió	  
de	  menjador	  del	  Consell	  Escolar,	  confecció	  del	  pla	  anual,	  etc.,	  es	  realitza	  a	  final	  de	  curs,	  
durant	  els	  mesos	  de	  juny	  i	  juliol,	  i	  la	  memòria	  i	  pressupost	  per	  al	  proper	  curs	  es	  realitza	  
a	  partir	  del	  mes	  de	  setembre,	  els	  membres	  actuals	  poc	  han	  participat.	  
S'ha	  realitzat	  una	  sola	  reunió	  formal	  durant	  aquest	  any	  (a	  partir	  de	  gener),	  en	  el	  mes	  
d'abril,	  per	  tractar	  el	  tema	  de	  la	  baixa	  laboral	  del	  nostre	  cuiner	  Rubén,	  simplement	  
informativa	  de	  la	  seva	  baixa	  i	  les	  mesures	  preses.	  També	  ens	  reunim	  el	  dia	  10	  de	  juny,	  
en	  primera	  ronda,	  per	  començar	  a	  elaborar	  la	  memòria	  del	  present	  curs	  i	  amb	  les	  
aportacions	  de	  millora	  començar	  a	  elaborar	  el	  pla	  del	  curs	  proper.	  
Quan	  s'ha	  produït	  una	  incidència	  puntual	  s'ha	  tractat	  de	  manera	  directa	  amb	  Isabel,	  
encara	  que	  durant	  aquest	  any	  han	  estat	  incidències	  menors	  i	  de	  ràpida	  i	  immediata	  
solució.	  
En	  el	  tema	  d'aplicació	  del	  reglament	  de	  règim	  intern	  aquest	  any	  en	  les	  modificacions	  
de	   conducta	   per	   faltes	   s'ha	   experimentat	   amb	   la	   inclusió	   del	   tema	   de	   realització	   de	  
treballs	  dins	  del	  menjador,	  recollir,	  reciclar,	  etc.	  canviant	  “càstigs”	  per	  prestacions.	  
	  
A	  nivell	  econòmic	  la	  gestió	  per	  part	  de	  l'encarregada	  de	  menjador	  és	  intachable	  i	  més	  
comptant	  amb	  que	  la	  periodicitat	  i	  previsió	  de	  les	  aportacions	  de	  Conselleria	  són	  
inexistents	  i	  s'està	  sempre	  pendent	  de	  poder	  pagar	  o	  no	  a	  final	  de	  mes.	  Fins	  a	  aquest	  
final	  de	  curs	  que,	  com	  sempre,	  es	  retarda	  el	  pagament	  d'aportacions	  i	  beques	  per	  part	  
de	  Conselleria.	  
El	  deute	  acumulat	  per	  la	  conselleria	  és	  la	  següent	  a	  data	  10	  de	  juny:	  
	  
-‐Curs	  2012-‐2013	  13.946,03	  aportació	  per	  comensal	  mesos	  novembre	  i	  desembre	  2012	  
i	  febrer	  2013.	  Deute	  reconegut	  i	  en	  ferm.	  
-‐Curs	  2013-‐2014	  13.049,10	  beques	  individuals	  de	  gener,	  febrer,	  març,	  abril	  i	  maig.	  
Deute	  reconegut	  i	  en	  ferm.	  
-‐Curs	  2013-‐2014	  16.320,20	  aportacions	  per	  comensal	  de	  desembre	  2013,	  gener,	  febrer	  
i	  març	  de	  2014.	  Deute	  reconegut	  i	  en	  ferm.	  
-‐Curs	   2013-‐2014	   6.000,00	   aportacions	   per	   comensal	   d'abril	   i	  maig	   de	   2014.	   Aquesta	  
quantitat	  és	  a	  ull	  ja	  que	  conselleria	  no	  ha	  reconegut	  el	  seu	  deute.	  
	  
Hi	  ha	  un	  deute	  en	  ferm	  de	  43.315,33	  €	  fins	  a	  març	  de	  2014	  i	  d'aproximadament	  
50.000€	  si	  expliquem	  els	  mesos	  d'abril	  i	  maig	  de	  2014.	  
Com	  a	  principi	  de	  curs	  es	  disposava	  d'uns	  fons	  propis	  aproximats	  de	  30.000€	  i	  donada	  
el	  deute	  descrit,	  la	  factura	  de	  menjador	  del	  mes	  de	  maig	  no	  es	  pot	  pagar.	  Si	  es	  paga	  la	  
part	  corresponent	  als	  cuidadors	  que	  es	  considera	  no	  ajornable.	  
En	  cursos	  passats	  la	  Conselleria	  realitza	  un	  pagament	  l'ultimo	  dia	  hàbil	  de	  juliol	  pel	  que	  
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fins	  a	  l'un	  se	  setembre	  no	  es	  pot	  pagar	  el	  mes	  de	  maig.	  
	  
Per	  a	  la	  confecció	  de	  la	  memòria	  del	  curs	  2013-‐2014	  s'han	  plantejat,	  recollint	  opinions	  
de	  diversos	  pares,	  diversos	  punts	  a	  millorar	  o	  modificar	  per	  al	  proper	  curs.	  
	  
En	  resum:	  	  
	  
Comissió	  de	  Menjador	  (Propostes	  ja	  incloses	  en	  l'esborrany	  de	  Memòria	  elaborada	  
per	  la	  Comissió	  del	  Consell	  i	  encara	  en	  revisió):	  
	  
-‐	  A	  part	  de	  les	  quals	  normalment	  es	  fan	  (aquest	  curs	  són	  6	  reunions)	  la	  Comissió	  
acorda	  establir	  reunions	  periòdiques	  per	  a	  tractar	  la	  marxa	  ordinària	  del	  menjador.	  
	  
-‐	  Difusió	  de	  les	  reunions	  celebrades	  (per	  part	  del	  Secretari/al	  fet	  que	  es	  nomene	  de	  la	  
Comissió	  de	  menjador	  del	  Consell),	  no	  solament	  en	  manera	  súper	  reduïda	  en	  la	  porta	  
del	  col·∙legi	  com	  a	  “tauló	  oficial	  d'anuncis”.	  Enviar	  ell/ella	  els	  acords	  d'aquesta	  Comissió	  
a	  la	  junta	  de	  l’AMPA	  i	  que	  aquesta	  els	  difonga	  als	  pares,	  afegint	  a	  les	  famílies	  de	  
menjador	  no	  membres	  de	  l’AMPA.	  (Proposta	  ja	  inclosa	  en	  l'esborrany	  de	  Memòria	  
elaborada	  per	  la	  Comissió	  del	  Consell	  i	  encara	  en	  revisió):	  
	  
Activitats	  extraescolars:	  
	  
-‐	  Millorar	  la	  relació	  amb	  la	  comissió	  d'extraescolars	  de	  l’AMPA.	  Consensuar	  les	  
comeses	  de	  cadascuna.	  Per	  aquest	  motiu	  la	  Comissió	  de	  Menjador	  del	  Consell	  va	  
consensuar	  que	  figure	  en	  la	  Memòria	  d'aquest	  curs	  que,	  almenys	  un	  dels	  dos	  
pares/mares	  de	  la	  Comissió	  de	  menjador	  del	  Consell,	  pertanga	  a	  la	  Comissió	  
d'extraescolars	  de	  l'AMPA.	  (Proposta	  ja	  inclosa	  en	  l'esborrany	  de	  Memòria	  elaborada	  
per	  la	  Comissió	  del	  Consell	  i	  encara	  en	  revisió):	  
	  
-‐	  Una	  vegada	  gestionades	  les	  activitats	  extraescolars	  per	  part	  de	  la	  comissió	  de	  
l’AMPA,	  durant	  el	  curs	  escolar,	  que	  passe	  la	  gestió	  (informes	  personals,	  grupals,	  
incidències,	  etc.)	  als	  membres	  “pares”	  i	  professors	  de	  la	  comissió	  de	  menjador	  (D'ací	  la	  
proposta	  anterior	  d'un	  dels	  dos	  pares	  en	  ambdues	  comissions).	  (Proposta	  incloses	  en	  
l'esborrany	  de	  Memòria	  elaborada	  per	  la	  Comissió	  del	  Consell	  i	  encara	  en	  revisió).	  	  
	  
-‐Per	  l'observat	  diverses	  vegades,	  el	  trasllat	  de	  xiquets	  (sobretot	  en	  activitats	  esportives	  
municipals)	  és	  tremendament	  caòtic.	  Els	  monitors	  d'aqueixes	  activitats	  extraescolars	  
en	  el	  col·∙legi	  i	  els	  xiquets	  ja	  estan	  en	  el	  carrer	  Na	  Jordana.	  Ulls	  tenim	  dos,	  o	  tres,	  però	  
sempre	  en	  el	  cos.	  Si	  algun	  pare/mare	  del	  col·∙legi	  ho	  observa	  ha	  de	  comunicar-‐ho	  al	  
pare/mare	  coordinador	  d'aqueixa	  activitat	  extraescolar	  perquè	  contacte	  amb	  
l'empresa/Federació	  en	  qüestió	  i	  se	  solucione	  el	  tema	  d'arrel.	  (Proposta	  incloses	  en	  
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l'esborrany	  de	  Memòria	  elaborada	  per	  la	  Comissió	  del	  Consell	  i	  encara	  en	  revisió).	  
	  
-‐Falta	  de	  control	  i	  coordinació	  en	  eixides	  entre	  monitores	  de	  menjador	  i	  monitors	  
d'extraescolars	  fora	  del	  col·∙legi.	  Amb	  freqüència	  hi	  ha	  alumnes	  que	  no	  assisteixen	  i	  els	  
pares	  no	  s'assabenten.	  	  
	  
1.-‐	  La	  pauta/mecanisme	  perquè	  els	  pares	  comuniquen	  la	  no	  realització	  d'una	  
extraescolar	  puntualment	  està	  establida:	  Una	  nota	  en	  l'agenda	  o	  escrit	  a	  mostrar	  al	  
monitor	  de	  l'activitat	  i	  a	  la	  monitora	  de	  menjador:	  No	  val	  un	  avís	  verbal	  del	  xiquet/a,	  
per	  tant,	  les	  famílies	  han	  d'encarregar-‐se	  de	  redactar	  l'escrit.	  	  
2.-‐	  La	  pauta/mecanisme	  perquè	  les	  empreses	  d'extraescolars	  comuniquen	  la	  no	  
realització	  d'una	  extraescolar	  puntualment	  també	  està	  establida:	  El	  monitor/a	  de	  
l'empresa	  d'activitats	  és	  el	  responsable	  de	  contactar	  personalment	  amb	  la	  família	  del	  
xiquet/al	  fet	  que,	  estant	  en	  el	  col·∙legi	  i	  sense	  portar	  avís	  algun	  de	  la	  família,	  no	  ha	  
assistit	  a	  l'activitat	  extraescolar	  que	  el/ella	  com	  a	  monitor/a,	  imparteix.	  Cas	  contrari,	  el	  
pare/mare	  coordinador	  d'aquesta	  activitat	  ha	  d'exigir-‐li	  que	  complisca	  aquesta	  norma.	  
(Proposta	  inclosa	  en	  l'esborrany	  de	  Memòria	  elaborada	  per	  la	  Comissió	  del	  Consell	  i	  
encara	  en	  revisió).	  	  
	  
-‐	  Regularitzar	  les	  “extraescolars	  privades”,	  eixides	  en	  grup,	  autoritzacions	  per	  a	  
períodes	  repetitius	  i	  perllongats,	  eximents	  de	  responsabilitat	  civil,	  tornada	  a	  col·∙legi	  i	  
menjador,	  etc.	  Que	  no	  siga	  contemplat	  com	  una	  excepció	  a	  la	  carta.	  (Tema	  encara	  no	  
tractat	  en	  la	  Comissió	  del	  Consell).	  	  
	  
-‐	  Deixar	  de	  ser	  obligatori	  l'abonar	  el	  menjador	  per	  a	  poder	  accedir	  a	  les	  activitats	  
extraescolars	  en	  horari	  de	  menjador,	  encara	  que	  solament	  siga	  un	  dia	  a	  la	  setmana,	  no	  
es	  pot	  discriminar	  la	  seua	  realització.	  (Tema	  encara	  no	  tractat	  en	  la	  Comissió	  del	  
Consell).	  	  
	  
-‐	  Festival	  “fi	  de	  curs”,	  a	  la	  vesprada.	  Totes	  les	  activitats	  extraescolars	  “festivaleras”	  
d'una	  tacada,	  al	  juny	  de	  vesprades	  perdudes.	  Gestionar-‐ho	  amb	  les	  empreses	  
d'extraescolars.	  
	  
Economia	  Menjador	  
	  
-‐	  Donada	  la	  situació	  laboral	  d'alguns	  pares	  estudiar	  la	  possibilitat	  d'acollir-‐se	  al	  
menjador	  per	  mesos	  solts	  complets,	  avisant	  amb	  antelació.	  (A	  mirar	  terminis,	  etc.).	  
S'ajustarà	  el	  rebut	  mensual	  als	  dies	  lectius	  del	  mes	  per	  a	  els	  qui	  opten	  per	  mesos	  solts.	  
El	  que	  opte	  per	  any	  complet	  es	  pot	  quedar	  com	  està,	  prorratejat.(Problema	  a	  regular:	  
Les	  “pillerías”	  que	  ja	  van	  ocórrer	  de	  qui	  en	  mesos	  “curts”	  es	  vulguen	  acollir-‐se	  a	  bons	  i	  
en	  mesos	  llargs	  a	  rebut	  mensual	  i	  més	  si	  ara	  s'aprovara	  que	  aquest	  rebut	  mensual	  fóra	  
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ajustat	  als	  dies	  d'aqueix	  mes	  i	  no	  al	  preu	  prorratejat,	  seria	  un	  daltabaix	  econòmic	  i	  un	  
sobreesforç	  per	  a	  controlar	  el	  “variopinto”	  de	  rebuts,	  d'eleccions	  familiars,	  etc	  tots	  i	  
cadascun	  dels	  mesos	  de	  menjador).	  
	  
-‐	  Repensar	  el	  tema	  de	  les	  devolucions	  de	  dies	  no	  assistits	  al	  menjador	  amb	  avís	  previ	  
fefaent	  (cridada	  o	  escrit).	  Veure	  altres	  col·∙legis	  forma,	  manera	  i	  temps	  de	  devolució.	  
(Què	  fer	  davant	  aquesta	  proposta?	  Doncs	  proposar	  amb	  exactitud	  uns	  altres	  temps	  a	  
la	  Comissió	  -‐ara	  es	  retorna	  a	  partir	  del	  5º	  dia	  consecutiu	  sense	  assistir	  al	  menjador-‐	  
perquè	  aquesta	  ho	  revise	  i	  es	  plantege	  al	  Consell	  que	  és	  on	  s'aprova	  i	  sent	  conscients	  
del	  fet	  que	  els	  beneficis	  del	  menjador	  vénen	  tant	  dels	  bons	  com	  dels	  dies	  de	  “no	  
assistència”	  d'un	  comensal,	  lògicament)	  
	  
-‐	  Ajust	  de	  preu	  del	  menú	  pagat	  pels	  pares	  al	  preu	  públic	  dau	  per	  Conselleria	  per	  a	  
alumnes	  amb	  rebut	  mensual	  anul·∙lant	  la	  petició	  realitzada	  fa	  molt	  temps	  pels	  
pares/mares	  representants	  en	  el	  Consell	  que	  preferien	  una	  quantitat	  sense	  decimals	  
en	  el	  preu	  mensual	  de	  menjador	  prorratejat.	  (Proposta	  ja	  inclosa	  en	  la	  Memòria	  
elaborada	  per	  la	  Comissió	  del	  Consell).	  
	  
-‐Ajustar	  el	  preu	  dels	  bons	  (ben	  siguen	  de	  10	  o	  de	  5)	  anul·∙lant	  l'exigència	  realitzada	  fa	  
molt	  temps	  pels	  pares/mares	  representants	  en	  el	  Consell	  i	  recolzada	  per	  la	  resta	  de	  
membres	  del	  Consell	  per	  a	  evitar	  amb	  açò	  el	  “	  parany”	  de:	  Mesos	  curts	  amb	  bons,	  
mesos	  llargs	  a	  rebut	  prorratejat	  i	  la	  disminució	  de	  beneficis	  en	  el	  menjador.	  (Què	  fer	  
davant	  aquesta	  proposta?	  Doncs	  proposar	  amb	  exactitud	  el	  preu	  que	  ara	  es	  vol	  per	  als	  
bons,	  estudiar-‐ho	  en	  Comissió	  i	  elevar-‐ho	  a	  l'aprovació	  del	  Consell).	  
	  
-‐	  Cobrir	  contingències	  especifiques	  de	  necessitat.	  Les	  beques	  oficials	  no	  sempre	  
s'assignen	  a	  necessitats	  reals	  (es	  concedeixen	  respecte	  a	  rendes	  passades,	  són	  
inamovibles	  i	  no	  modificables	  en	  el	  temps).	  Aquest	  fons	  seria	  gestionat,	  com	  fins	  ara,	  
per	  part	  d'Isabel	  de	  manera	  discreta	  com	  a	  coneixedora	  de	  les	  necessitats	  sense	  
esment	  de	  dades	  privades,	  solament	  es	  rendeixen	  comptes	  quant	  a	  nombre	  i	  
necessitats.	  La	  falta	  de	  fons	  a	  cobrir,	  si	  es	  pot,	  per	  part	  de	  l’AMPA,	  del	  romanent	  de	  
menjador,	  rifas	  o	  el	  que	  siga.	  Cal	  fer	  visibles	  les	  necessitats	  de	  la	  nostra	  comunitat	  i	  fer	  
patent	  les	  formes	  solidàries	  de	  resoldre-‐les.	  No	  amaguem	  els	  problemes	  als	  nostres	  
administradors.	  (Proposta	  elevada	  a	  la	  Comissió	  però	  que	  aquesta	  no	  veu	  clar,	  s'ha	  
posposat	  per	  a	  una	  altra	  reunió	  de	  la	  Comissió	  per	  si	  s'aporten	  altres	  idees	  de	  regulació	  
d'aquesta	  proposta	  o	  s'anul·∙la).	  
	  
Convivència	  en	  el	  Menjador	  (Propostes	  ja	  incloses	  en	  la	  Memòria	  elaborada	  per	  la	  
Comissió	  del	  Consell)	  
	  
-‐Reglar	  la	  comunicació	  de	  queixes	  del	  menjador	  per	  part	  de	  les	  famílies/comensals	  per	  
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escrit.	  Si	  aquestes	  són	  “lleus”,	  a	  solucionar	  per	  la	  monitora	  de	  menjador/coordinadora	  
de	  monitoras/Encarregada	  de	  menjador.	  Si	  són	  greus,	  a	  tractar	  en	  reunió	  de	  comissió.	  
	  
-‐	  Reconsiderar	  el	  règim	  de	  faltes	  lleus,	  greus,	  temps	  des	  de	  comissió	  de	  la	  falta	  fins	  a	  la	  
seua	  sanció.	  Com	  a	  estat	  garantir	  escoltar	  les	  dues	  versions	  i	  la	  seua	  intencionalitat,	  
crec	  que	  més	  greu	  que	  les	  seues	  conseqüències,	  a	  més	  de	  ponderar	  la	  seua	  rellevància.	  
(	  En	  els	  Consells	  escolars	  de	  juliol	  de	  2012	  i	  juliol	  de	  2013,	  respectivament,	  el	  Consell	  
escolar	  va	  animar	  als	  representants	  del	  sector	  pares/mares	  a	  aportar	  la	  revisió	  del	  RRI	  
del	  menjador	  per	  a	  aportar	  les	  modificacions	  que	  consideraren,	  comentar-‐les	  i	  
procedir	  a	  la	  seua	  votació	  però	  no	  han	  traslladat	  cap.	  La	  Comissió	  de	  menjador,	  manté	  
per	  tant	  aquesta	  iniciativa	  i	  contínua	  animant	  al	  sector	  pares/mares	  a	  dur-‐la	  a	  terme)	  
(Propostes	  ja	  incloses	  en	  la	  Memòria	  elaborada	  per	  la	  Comissió	  del	  Consell)	  
	  
Monitores	  menjador	  (Propostes	  ja	  incloses	  en	  la	  Memòria	  de	  la	  Comissió)	  
	  
-‐	  Incidir	  en	  les	  monitores	  de	  menjador	  en	  les	  “zones	  cegues”	  de	  control	  del	  pati.	  On	  les	  
criatures	  campen	  a	  pler.	  
	  
-‐Deixant	  a	  banda	  les	  extraescolars,	  fer	  que	  les	  criatures	  participen	  en	  les	  activitats	  
didàctiques	  que	  preparen	  encarregada	  i	  cuidadores	  del	  menjador.	  Motivar	  a	  la	  seua	  
realització.	  
	  
Menús	  menjador	  (Propostes	  ja	  incloses	  en	  la	  Memòria)	  
	  
-‐	  Incloure	  una	  vegada	  al	  mes	  un	  menú	  amb	  el	  plat	  típic	  d'una	  comunitat/país	  (incloent	  
les	  postres)	  i	  dissenyar	  activitats	  culinàries	  escolars	  associades	  a	  l'interès	  actual	  de	  la	  
societat	  per	  la	  cuina.	  (Proposta	  inclosa	  en	  l'esborrany	  de	  Memòria	  elaborada	  per	  la	  
Comissió	  del	  Consell	  i	  encara	  en	  revisió).	  
	  
Altres	  propostes	  
	  
-‐Incloure	  d'eixida	  en	  la	  PGA	  del	  centre	  les	  següents	  activitats:	  
	  
*Festa	  de	  Falles.	  Vesprada	  completa	  amb	  cercaviles,	  crema,	  actuació	  de	  bombers,	  
exaltació	  de	  falleres	  i	  fallers	  majors,	  etc.	  No	  estar	  a	  costa	  de	  bona	  voluntat	  o	  obstinació	  
personal	  de	  l'encarregada	  de	  menjador.	  (Proposta	  inclosa	  en	  part	  en	  l'esborrany	  de	  
Memòria	  elaborada	  per	  la	  Comissió	  del	  Consell	  i	  encara	  en	  revisió.	  En	  Comissió	  es	  va	  
puntualitzar	  que	  es	  contínua	  assumint	  la	  Falla	  en	  el	  menjador	  però,	  per	  si	  en	  la	  PGA	  
s'ampliara	  l'organització	  de	  la	  Falla	  a	  tota	  la	  vesprada,	  el	  menjador	  es	  posa	  a	  la	  
disposició	  del	  centre).	  
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**	  En	  la	  redacció	  de	  la	  Memòria	  que	  la	  Comissió	  de	  Menjador	  del	  Consell	  Escolar	  està	  
elaborant	  (encara	  en	  fase	  d'esborrany)	  hi	  ha	  incloses	  més	  reflexions	  i	  propostes	  de	  
millora	  per	  al	  pròxim	  curs	  i	  algunes	  de	  les	  d'aquest	  document	  ja	  estan	  incloses.	  
	  
	  
	  
Per	  al	  proper	  mes	  de	  setembre	  s'ha	  enviat	  una	  circular	  de	  reserva	  en	  el	  qual	  el	  preu	  
per	  comensal	  ha	  pujat	  de	  90€	  a	  98€	  per	  comensal.	  Cal	  puntualitzar	  que	  en	  comptes	  de	  
15	  dies	  lectius	  com	  al	  juny	  o	  altres	  setembres,	  aquest	  any	  són	  20	  els	  dies	  lectius	  pel	  
que	  el	  preu	  diari	  no	  arriba	  al	  preu	  per	  dia	  lectiu	  que	  es	  paga	  durant	  el	  curs	  (explicant	  
preu	  per	  menú	  de	  comensal	  i	  l'aportació	  que	  realitza	  la	  conselleria)	  
4,25€+1,30€=5,55€/dia	  per	  20	  dies	  lectius,	  pujaria	  a	  111€	  per	  comensal.	  
Esmentar	  que	  Catering	  Ruzafa	  ha	  rebaixat	  el	  nombre	  de	  comensals	  mínim	  per	  posar	  
cuiner	  in	  situ	  a	  65	  comensals	  atenent	  a	  les	  queixes	  que	  genera	  el	  menjar	  portat	  de	  fora	  
(bastant	  deficient	  en	  anys	  anteriors).	  
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9.	  INFRAESTRUCTURES	  
	  
Durant	  el	  present	  curs	  s'ha	  instal·∙lat,	  per	  fi,	  la	  barana	  supletòria	  en	  les	  escales	  del	  
centre	  a	  menor	  altura	  que	  l'existent.	  
La	  petició	  d'aquesta	  barana	  es	  va	  realitzar	  oficialment	  pel	  centre	  a	  la	  fi	  del	  curs	  2011-‐
2012.	  De	  manera	  privada	  també	  es	  va	  realitzar	  la	  seva	  petició	  al	  començament	  del	  curs	  
2012-‐2013,	  i	  després	  de	  diverses	  reclamacions,	  sempre	  de	  “bon	  rotllo”,	  s'ha	  
aconseguit	  la	  seva	  instal·∙lació	  a	  càrrec	  de	  la	  Conselleria.	  Els	  baixets	  ja	  poden	  baixar	  
amb	  major	  seguretat	  per	  les	  escales.	  
A	  principi	  de	  curs	  es	  va	  produir	  la	  caiguda-‐desmuntatge	  d'una	  de	  les	  finestres	  batents	  
col·∙locades	  sobre	  les	  portes	  d'accés	  a	  les	  aules	  d'infantil	  que	  donen	  al	  passadís	  interior.	  
Miraculosament	  no	  va	  haver-‐hi	  danys	  físics	  per	  a	  nens	  i	  mestres	  per	  segons	  i	  estar	  la	  
porta	  de	  l'aula	  oberta	  passant	  la	  mestra.	  Davant	  la	  gravetat	  de	  les	  possibles	  
conseqüències	  d'una	  altra	  caiguda	  la	  Direcció	  del	  centre	  va	  optar	  per	  comunicar-‐ho	  a	  
l'Ajuntament	  per	  a	  la	  seva	  solució	  el	  mes	  ràpida	  i	  segura	  possible.	  Sorprenentment	  
l'Ajuntament	  va	  assumir	  la	  seva	  reparació	  com	  a	  obra	  de	  manteniment,	  procedint	  
ràpidament	  a	  la	  reposició,	  reforç	  i	  revisió	  de	  totes	  les	  finestres	  de	  les	  mateixes	  
característiques	  del	  centre	  (totes	  les	  aules,	  despatxos	  i	  sales	  tenen	  aquest	  tipus	  de	  
finestres).	  
Durant	  la	  visita	  de	  Tècnics	  de	  Conselleria,	  per	  al	  mesurament,	  petició	  de	  pressupostos	  i	  
ordenis	  d'instal·∙lació	  de	  la	  barana,	  se'ls	  va	  comentar	  el	  problema	  existent	  en	  el	  centre	  
de	  sol	  directe	  i	  difús	  que	  se	  sofreixen	  a	  les	  aules	  d'infantil	  i	  despatxos	  de	  planta	  
primera,	  la	  qual	  cosa	  comporta	  temperatures	  bastant	  altes	  en	  aquestes	  dependències.	  
Ens	  va	  indicar	  el	  seu	  “coneixement”	  del	  problema	  que	  sofríem	  (efecte	  hivernacle),	  
però	  que	  no	  tenen	  assignació	  pressupostària	  per	  a	  la	  seva	  solució,	  i	  que	  les	  diverses	  
solucions	  aportades	  pel	  centre	  en	  ocasions	  anteriors	  (instal·∙lació	  d'aires	  condicionats,	  
tendals,	  ventiladors	  en	  sostre,	  etc.)	  eren	  inviables	  per	  qüestions	  sanitàries,	  de	  
seguretat	  o	  d'eficàcia.	  
Es	  van	  barrejar	  diverses	  solucions,	  ombreja,	  obertura	  de	  finestres	  de	  ventilació,	  
col·∙locació	  de	  tendals	  no	  perillós,	  etc.	  
Atès	  que	  la	  solució	  del	  problema	  requereix	  de	  diverses	  solucions	  parcials	  (evitar	  sol	  
directe,	  difús,	  ventilació	  i	  seguretat)	  s'ha	  optat	  per	  anar	  pas	  a	  pas	  solucionant	  les	  
incidències.	  
En	  primer	  lloc,	  per	  ser	  el	  mes	  immediat,	  és	  evitar	  el	  sol	  en	  les	  finestres	  d'infantil	  
mitjançant	  la	  col·∙locació	  de	  lones	  d'enfosquiment	  verticals	  (amb	  vistiplau	  previ	  i	  
informal	  de	  Conselleria)	  entre	  els	  pilars	  del	  pati	  d'infantil.	  Es	  realitza	  un	  petit	  projecte	  
amb	  dibuixos	  virtuals	  del	  seu	  acabat.	  Es	  presenta	  primer	  en	  junta	  de	  l’AMPA	  quedant	  
aprovat	  i	  posteriorment	  en	  Consell	  Escolar	  per	  a	  la	  seva	  aprovació	  i	  suport.	  És	  acceptat	  
per	  unanimitat	  dels	  presents.	  El	  sector	  de	  pares	  ho	  gestionarà	  amb	  el	  suport	  de	  la	  
direcció	  i	  dels	  mestres.	  
En	  un	  primer	  tempteig	  de	  costos	  el	  mes	  car	  i	  amb	  possibilitat	  de	  gestionar-‐ho	  
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directament	  l’AMPA	  és	  la	  confecció	  i	  subministrament	  de	  les	  lones	  d'enfosquiment,	  no	  
així	  la	  instal·∙lació	  de	  mitjans	  auxiliars	  per	  a	  la	  seva	  col·∙locació	  (cinchas,	  fixacions,	  
grillets	  etc.)	  que	  ho	  ha	  de	  realitzar	  una	  empresa,	  atenent	  a	  les	  normes	  de	  seguretat	  i	  
responsabilitat	  civil	  de	  Conselleria.	  
	  
Com	  segueix	  sent	  el	  seu	  cost	  elevat	  s'opta	  per	  sol·∙licitar	  a	  entitats	  públiques	  que	  
col·∙loquen	  pancartes	  de	  publicitat	  grans	  (anuncis	  d'exposicions	  i	  activitats	  en	  museus	  
realitzades	  amb	  tèxtil	  de	  reixeta)	  per	  a	  la	  seva	  donació	  i	  ús	  posterior	  com	  a	  material	  de	  
reciclatge	  una	  vegada	  acabada	  la	  seva	  vida	  útil.	  Es	  rep	  el	  suport	  del	  Museu	  del	  Carmen,	  
el	  IVAM	  i	  al	  principi	  dels	  museus	  de	  l'Ajuntament.	  Es	  té	  emmagatzemades	  5	  pancartes	  
del	  Museu	  del	  Carmen	  i	  una	  del	  IVAM.	  En	  total	  són	  necessàries	  unes	  vint-‐i-‐quatre	  
pancartes	  de	  4x1	  m.	  Pel	  que	  gairebé	  estem	  a	  mig	  camí	  (5	  de	  8x1	  i	  1	  de	  20x1,5)	  .	  
S'està	  a	  l'espera	  de	  rebre	  pressupostos	  d'empreses	  per	  a	  la	  resta	  de	  la	  instal·∙lació.	  Una	  
vegada	  tinguem	  aquests	  pressupostos	  es	  presentarà	  la	  documentació	  requerida	  en	  
Conselleria	  per	  a	  la	  seva	  aprovació	  oficial,	  suposem	  que	  serà	  ja	  a	  principis	  del	  proper	  
curs.	  
S'està	  preparant	  un	  segon	  projecte	  i	  petició	  per	  procurar	  la	  ventilació	  creuada	  i	  
permanent	  de	  les	  aules	  d'infantil,	  com	  a	  segon	  pas	  per	  solucionar	  definitivament	  el	  
problema	  de	  “calorcito”.	  
S'ha	  temptejat	  el	  canvi	  d'un	  dels	  cristalls	  fixos	  que	  hi	  ha	  sobre	  les	  portes	  de	  vidre	  que	  
donen	  al	  pati	  per	  finestres	  batents	  o	  abatibles	  per	  generar	  una	  ventilació	  creuada	  i	  
permanent	  evitant	  haver	  d'estar	  les	  portes	  obertes	  per	  procurar	  aquesta	  ventilació.	  
La	  Conselleria	  “va	  suggerir”	  la	  instal·∙lació	  de	  mecanismes	  d'obertura	  a	  distància	  per	  a	  
aquestes	  finestres,	  per	  evitar	  pujar	  a	  una	  escala	  per	  a	  la	  seva	  obertura,	  així	  com	  el	  
manteniment	  de	  les	  característiques	  de	  la	  resta	  d'elements.	  Com	  aquests	  mecanismes	  
i	  els	  vidres	  instal·∙lats	  en	  aquests	  fixos,	  que	  són	  vidres	  amb	  càmera	  i	  de	  seguretat	  a	  dues	  
cares,	  són	  d'un	  cost	  molt	  elevat	  fa	  inviable	  la	  seva	  instal·∙lació	  pels	  nostres	  mitjà.	  
S'està	  estudiant	  la	  instal·∙lació	  d'uns	  sistemes	  especials	  de	  ventilació	  fixos,	  amb	  
autocierre	  a	  partir	  de	  certes	  velocitats	  de	  vent	  o	  tancable	  manualment,	  en	  les	  portes	  
on	  els	  cristalls	  són	  de	  seguretat	  simple	  que	  es	  poden	  tallar	  i	  no	  es	  necessita	  el	  nou	  
subministrament	  de	  vidres,	  la	  qual	  cosa	  abarateix	  sensiblement	  la	  seva	  instal·∙lació	  
Durant	  l'estudi	  de	  cabals	  d'aire	  recomanables	  per	  a	  les	  aules	  ha	  sorgit	  la	  dificultat	  
existent	  en	  el	  centre	  per	  a	  l'obertura	  de	  les	  finestres	  situades	  en	  l’últim	  pis	  (trinquet,	  
gimnàs	  i	  passadís)	  totes	  situades	  en	  la	  part	  alta	  dels	  draps.	  Atès	  que	  la	  meitat	  són	  
d'accionament	  manual	  i	  l'altra	  meitat	  d'accionament	  elèctric	  (amb	  polsadors	  situats	  a	  
l'interior	  de	  l'habitatge	  del	  conserge)	  i	  les	  d'accionament	  manual	  són	  a	  les	  quals	  
manualment	  no	  es	  pot	  accedir	  (estan	  a	  altures	  superiors	  a	  6	  m.)	  i	  les	  d'accionament	  
elèctric	  són	  d'obertura	  molt	  limitada	  haurem	  de	  calcular	  si	  és	  suficient	  la	  seva	  obertura	  
màxima	  per	  solucionar	  alguna	  cosa.	  D'altra	  banda	  aquestes	  finestres	  estan	  situades	  en	  
el	  plànol	  exterior	  de	  les	  tancaments	  i	  són	  d'obertura	  inferior	  pel	  que	  s'han	  de	  tancar	  
quan	  plou	  o	  entra	  aigua	  a	  l'edifici.	  	  
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S'opta	  per	  esperar	  la	  seva	  presentació	  i	  negociació	  a	  l'aprovació	  de	  les	  lones	  
d'enfosquiment	  per	  no	  sobrecarregar	  la	  llista	  de	  peticions.	  
Segueix	  havent-‐hi	  diversos	  problemes	  menors	  pendents	  de	  soluciones	  (entrada	  d'aigua	  
per	  la	  mitgera	  dreta,	  etc.)	  que	  no	  s'han	  abordat,	  principalment	  a	  causa	  de	  ser	  defectes	  
d'obra	  d'origen	  i	  no	  hi	  ha	  qui	  assumeixi	  la	  seva	  reparació.	  
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10.	  JUNTA	  DIRECTIVA	  
 
Al	  llarg	  d'aquest	  curs	  la	  Junta	  Directiva	  ha	  convocat	  5	  Juntes	  i	  3	  Assemblees	  de	  l'AMPA	  
en	   les	   quals	   s'han	   pres	   totes	   les	   decisions	   que	   han	   sigut	   necessàries	   per	   a	   intentar	  
millorar	  el	  bon	  funcionament	  de	  l'Associació	  i	  de	  tota	  la	  Comunitat	  Educativa.	  	  
	  
A	   principi	   de	   curs	   i	   a	   la	   primera	   Assemblea,	   s'informa	   de	   la	   necessitat	   de	   crear	   una	  
nova	   Junta	   Directiva	   o	   simplement	   cobrir	   els	   llocs	   vacants	   de	   President/a,	  
vicepresident/a	  i	  secretàri/a.	  Mentre	  no	  siga	  possible	  l'adjudicació	  dels	  llocs	  vacants,	  la	  
presidenta	  en	  funcions	  és	  Mónica	  Fernàndez.	  
	  
A	  continuació	  es	  detallen	  les	  DECISIONS	  que	  s'han	  pres	  al	  llarg	  del	  curs	  escolar,	  tant	  en	  
Juntes	  com	  en	  Assemblees:	  
	  

-‐	  Aprovació	  de	  la	  memòria	  2012-‐13.	  
-‐	  Ratificació	  de	  la	  nova	  Junta	  Directiva:	  

	  
Cal	   senyalar	  que	  no	  hi	  han	  eleccions	  per	  escollir	  a	   la	  nova	   Junta	   ja	  que	  no	  hi	  ha	  cap	  
llista	   de	   	   candidats,	   per	   tant,	   es	   presenten	   lliurement	   les	   persones	   necessàries	   per	  
ocupar	  els	  càrrecs.	  

	  
PRESIDENT:	  Jordi	  Boluda	  
VICEPRESIDENTA:	  Mónica	  Fernández	  	  
SECRETÀRIA:	  Estela	  Martínez	  	  
TRESORER:	  Javier	  Guillén	  	  
VOCALS:	  
Nacho	  Coller	  (Comissió	  Escola	  Pares)	  
MªCarmen	  Rodríguez	  (C.Escola	  Pares)	  
Jose	  Manuel	  Vives	  (C.Trobades)	  
Paco	  Collado	  (C.Trobades)	  
Rafael	  Latre	  (C.	  Menjador,	  C.	  Infraestructures)	  
Fran	  Hernan	  (C.Infraestructures,	  C.	  Reciclatge	  de	  llibres)	  
Sonia	  Muñoz	  (C.Rastrell	  Solidari)	  
Cristina	  Requena	  (C.	  Extraescolars)	  
Maite	  Civera	  (C.	  Extraescolars,	  C.	  Festes)	  
Maria	  Díaz	  (C.	  Web)	  
Rosa	  Rivera	  (C.	  Assumptes	  legals)	  

	  
-‐	   Manteniment	   de	   la	   mateixa	   quota	   de	   l'Ampa	   de	   l'any	   passat,	   es	   a	   dir,	  
continuar	  amb	  32€	  anuals.	  
-‐	   La	   quota	   de	   l'assegurança	   escolar	   aquest	   any	   és	   de	   9,40€	   ja	   que	   segons	  
l'asseguradora	  l'escola	  l'any	  passat	  va	  tindre	  un	  alt	  porcentatge	  de	  sinistralitat.	  
-‐	  Actualització	  dels	  mails	  de	  tots	  els	  pares	  i	  mares	  de	  l’escola.	  
-‐	   Actualització	   de	   les	   autoritzacions	   i	   permisos	   necessaris	   referents	   als	  
xiquets/es	  per	  poder	  fer	  les	  comunicacions	  i/o	  activitats	  de	  l'AMPA.	   	  
-‐	  S'informa	  de	  la	  nova	  web	  de	  l'Ampa.	  Cal	  fer-‐la	  sevir	  com	  a	  canal	  d'informació	  i	  
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de	   intercanvis	   d'idees	   ja	   que	   es	   pot	   fer	   ús	   també	   del	   blog,	   descarregar	  
documents,	   entrar	   a	   scoop	   it	  per	   poder	   trobar	   actualitat	   sobre	   escoles,	   pars,	  
mares,educació,	  tecnologia	  i	  molt	  més...	  
Intenció	  que	  es	  compleix	  de,	  mitjançant	   la	  web	  de	  l'Ampa,	   informar	  a	  tots	  els	  
pares/mares	  de	  les	  decisions	  importants	  que	  siguen	  aprovades	  al	  Consell.	  	  
-‐	   Reorganització	   de	   la	   Comissió	   d'extraescolars:	   Cristina	   Requena	   i	   Maite	  
Civera.	  
-‐	  Recolzament	  de	  la	  vaga	  del	  dia	  24	  d'Octubre.	  
-‐	  Proposta	  de	  revisar	  els	  reglaments	  dintre	  del	  Projecte	  educatiu	  del	  menjador,	  
punt	   12	   de	   l'apartat	   XII,	   referit	   a	   normes	   de	   funcionament,	   establint	   un	  
protocol	  quan	  un	  xiquet/a	  no	  controla	  esfínters.	  	  
-‐	  Any	  d'Eleccions	  Escolars	  2013-‐14.	  
-‐	   A	   principi	   de	   curs	   el	   representant	   de	   l'AMPA	   al	   Consell	   Escolar	   és	   Javier	  
Guillen	  (Tresorer)	  però	  dimiteix	  ja	  que	  es	  presenta	  a	  les	  eleccions	  escolars,	  per	  
tant,	   es	   realitza	   en	   Junta	   un	   Acta	   de	   Nomenament	   per	   a	   canviar	   de	  
representant,	  ocupant	  el	   lloc	  Toni	  Fernández	  i	   informar	  així	  al	  Consell	  del	  nou	  
representant	  de	  l'AMPA.	  
-‐	   Valoració	   positiva	   de	   les	   eleccions	   al	   Consell	   Escolar	   celebrades	   el	   28	   de	  
novembre	  del	  2013.	  Es	  presenten	  3	  llistes	  i	  els	  membres	  escollits	  són	  tots	  de	  les	  
llistes	  proposades	  per	  l'AMPA.	  El	  total	  de	  membres	  elegits	  són	  7	  +	  2	  mares	  que	  
encara	  formen	  part	  del	  mateix	  per	  dos	  anys	  més.	  
	  

1. Rafael	  Latre	  Andrés.	  	  
2. Javier	  Guillén	  Aparicio.	  	  
3. Mónica	  Fernández	  Domingo.	  	  
4. Jose	  M.	  Vives	  Díaz.	  	  
5. Antonio	  Peris	  Sanchis.	  	  
6. Estela	  Martínez	  Salvador.	  	  
7. José	  M.	  Vives	  	  
8. Mercedes	  Alonso.	  	  
9. Josefina	  Santolaria.	  
	  	  
	  	   REPRESENTANT	  AMPA:	  	  
	   Toni	  Fernàndez.	  	  
	  	  
	  	   SUPLENT:	  	  
	   Jordi	  Boluda	  Valls.	  	  
	   	  
	   Al	  segon	  trimestre	  del	  curs,	  per	  motius	  de	  feina,	  dimiteix	  Jose	  M.	  Vives	  i	  passa	  a	  
	   ocupar	  la	  seua	  vacant	  Jordi	  Boluda,	  suplent	  a	  Consell	  Escolar.	  
	  
• Nadal	  Solidari:	  col·∙laboració	  amb	  "Amics	  del	  carrer".	  Es	  pretén	  que	  aquesta	  iniciativa	  

no	  siga	  només	  en	  dates	  senyalades	  sinó	  que	  es	  puga	  continuar	  tot	  l'any.	  
	  
• Festa	  de	  Carnestoltes:	  La	  temàtica	  és	  el	  Circ.	  Es	  demana	  la	  col·∙laboració	  dels	  mestres	  

de	   l'escola	   i	  és	  aprovada	  en	  Consell	  Escolar,	  per	   tant,	  passa	  a	  ocupar-‐se	  de	   la	  
festa	   la	   comissió	   pedagògica	   del	   Consell.	   A	   la	   festa	   es	   comparteix	   berenar	   i	  
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cercavila	  amb	  l'Escoleta	  del	  Carmen	  amb	  l'objectiu	  de	  crear	  un	  barri	  unit	  amb	  
les	  persones	  i	  la	  seua	  educació.	  

• Canvi	  de	  compte	  de	   	   l'AMPA	   	  al	  banc	   ING-‐DIRECT	   ja	  que	  no	  hi	  han	  comissions	  per	  
ingrés	  i	  les	  transferències	  són	  gratuïtes.	  

• Es	  recorda	   i	  es	   torna	  a	  ratificar	  en	  Assemblea	  que	  només	  els	  membres	  de	   la	   Junta	  
tenen	  vot	  en	  les	  decisions	  que	  s'adopten	  en	  ella,	  encara	  que	  tots	  els	  membres	  
de	  l'AMPA	  tenen	  veu	  i	  les	  portes	  estan	  obertes	  per	  tothom.	  S'informa	  que	  quasi	  
mai	   s'ha	   pres	   cap	   decisió	   amb	   vot	   en	   Junta	   i	   es	   convida	   a	   la	   gent	   a	   acudir	   a	  
treballar	  i	  a	  participar	  ja	  que	  sempre	  hi	  ha	  molt	  poca	  assistència	  a	  les	  Juntes.	  

• La	  calor	  en	  Infantil:	  seguim	  estudiant	  la	  millor	  manera	  de	  posar	  un	  tendal	  esperant	  la	  
valoració	  oficial	  i	  mirant	  pressupostos.	  Després	  de	  molts	  anys	  veiem	  una	  porta	  
oberta	  per	  a	  la	  seva	  solució.	  

• Les	  Trobades	  i	  la	  seua	  preparació.	  Es	  decideix	  que	  el	  CEIP	  Sta.	  Teresa	  no	  formarà	  part	  
de	   l'organització	  però	   si	   que	  ens	  oferim	  a	   col·∙laborar	   amb	  ells	   per	   tot	   el	   que	  
necessiten.	   La	   persona	   encarregada	   de	   la	   comissió	   de	   les	   trobades	   és	   Paco	  
Collado	  que	  durant	  tot	  l'any	  ha	  anat	  informant	  de	  tot	  el	  que	  calia	  fer	  per	  ajudar	  
a	   fer	  possible	   la	  Festa	  de	   la	  Escola	  Valenciana	  el	  dia	  1	  de	  Juny	  del	  2014.	  Com	  
tots	  els	  anys	  es	  reparteixen	  paperetes	  als	  delegats	  de	  cada	  classe	  i	  es	  realitza	  la	  
venda	  de	  samarretes	  prèviament	  encarregades.	  

• Un	  any	  més,	  els	  alumnes	  de	  6é	  s'encarreguen	  del	  Taller	  de	  les	  Trobades	  el	  qual	  serà	  
fer	   polseres	   i	   clauers	   de	   gometes	   amb	   el	   color	   de	   l'educació	   i	   una	   anella	   on	  
poder	  escriure.	  

• Es	  torna	  a	  proposar	  la	  construcció,	  al	  pati	  de	  l'escola,	  d'un	  Jardí	  vertical,	  projecte	  que	  
ja	  es	  va	  intentar	  impulsar	  anys	  anteriors	  i	  que	  va	  ser	  aprovat	  en	  Consell	  Escolar.	  

• Revista:	   es	   trasllada	   al	   consell	   la	   proposta	   de	   fer	   una	   Revista	   de	   l'escola	   on	   els	  
creadors	   dels	   continguts	   siguen	   els	   xiquets/es	   i	   es	   aprovada.	   Es	   valora	   la	  
possibilitat	   de	   fer	   el	   primer	   número	   per	   a	   final	   de	   curs.	  Mónica	   realitza	   una	  
aproximació	  al	  projecte	  i	  Jordi	  Boluda	  realitzarà	  la	  maquetació.	  Aquest	  projecte	  
passa	  a	  la	  comissió	  pedagògica	  del	  Consell.	  	  

• Es	   proposa	   fer	   una	   xicoteta	   campanya	   per	   recollir	   tots	   els	   llibres	   possible	   per	  
continuar	  creant	  el	  banc	  de	  llibres	  reciclats.	  

• Es	  realitza	  la	  Foto	  de	  final	  de	  curs	  de	  cada	  una	  de	  les	  classes	  del	  centre	  escolar.	  
	  
• La	   Junta	   de	   l'AMPA,	   de	   nou,	   ha	   estat	   enviant	   durant	   tot	   l'any	   les	   convocatòries	   a	  

Juntes	   i	   Assemblees,	   informacions	   pràctiques	   i	   necessàries	   d'àmbit	   escolar,	  
...etc.	   per	   fer	   possible	   una	   comunicació	   directa	   amb	   els	   pares	   i	   mares	   del	  
centre.	   I	   tot	   això	   ha	   estat	   posible	   gràcies	   a	   la	   dedicació	   quasi	   diaria	   de	   la	  
vicepresidenta	  de	  l'AMPA,	  Mónica	  Fernández.	  Gràcies.	  

• També	   s'han	   estat	   publicant	   Actes,	   diverses	   informacions,	   com	   per	   exemple,	  
documentals,	   articles	   d’interès	   escolar	   o	   d’interès	   per	   a	   pares	   i/o	   alumnes...	  
etc.	   En	   definitiva,	   manteniment	   en	   actiu	   de	   la	   pàgina	   web	   amb	   tot	   el	   que	  
implica	  omplir-‐la	   de	   contingut	   i	   fer	   d'ella	   un	   canal	   actiu	  de	   comunicació	   amb	  
totes	  les	  persones	  que	  tenen	  coses	  a	  dir.	  I	  tota	  això	  també	  gràcies	  a	  María	  Díaz.	  
	  

Continuem	  practicant	  la	  transparència	  de	  tot	  allò	  que	  fem	  i	  de	  tot	  el	  que	  creem	  que	  és	  
millor	   per	   la	   nostra	   societat	   educativa.	   Queden	   moltes	   coses	   per	   fer	   i	   per	   això	  
necessitem	  la	  col·∙laboració	  de	  tots.	  
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Gràcies	  a	  tots	  els	  que	  heu	  estat,	  de	  manera	  totalment	  altruista!!	  	  
Gràcies	  per	  fer	  important	  el	  vostre	  granet	  de	  sorra!!	  
Entre	  tots,	  units,	  podem	  aconseguir	  moltes	  coses.	  Endavant!!!	   	  
	   	  
	  
	   	  
	  
	  
	  
 
  
 
  
 
 
  
 
 
  
 
	  


